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Chinese Culture Connection Chinese Language School 
On Saturdays at Malden Beebe School 
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Location地点 
Beebe School, 401 Pleasant St, Malden, MA 02148 

 
Kids' Classes 儿童课程 (All classes are on Saturday 所有课程在周六开设） 

Course Teacher Schedule Duration 
Tuition Fee 

(Member/Non-
member) 

《生活华语》Chinese Intro  (Age 5 - 7) Qiaoyun Wang 9:00-10:20 AM school year $450/500 
《生活华语》Chinese Intro  (Age 8+) Qiaoyun Wang 10:30-11:50 AM school year $450/500 
《华语小学堂》1 Bilingual Chinese 1 
(Ages 8+) 

Song Lu 10:00-11:20 AM school year $450/500 

《华语小学堂》2 Bilingual Chinese 2 
(Ages 8+) 

Song Lu 11:30 AM-12:50 PM school year $450/500 

《华语小学堂》1 Bilingual Chinese 1 
(Age 5 - 7) 

Ying Ge 9:00-10:20 AM school year $450/500 

《华语小学堂》2 Bilingual Chinese 2  
(Age 5 - 7) 

Ying Ge 10:30-11:50 AM school year $450/500 

《华语小学堂》3 Bilingual Chinese 3 Carrie Lin 9:00-10:20 AM school year $450/500 
《华语小学堂》4 Bilingual Chinese 4 TBA 9:00-10:20 AM school year $450/500 
《华语小学堂》5 Bilingual Chinese 5 Carrie Lin 10:30-11:50 AM school year $450/500 
《华语小学堂》6 Bilingual Chinese 6 TBA 10:30-11:50 AM school year $450/500 

钢琴 Piano Private Lesson (Full) Christopher Grills 9:00 AM– 1:30 PM 
(30 min/class) 12 weeks $430/$460 

美术 Creative Art I Tony Wu 9:30 - 10:20 AM 12 weeks $210/$230 
美术 Creative Art II Tony Wu 10:30 - 11:20 AM 12 weeks $210/$230 
美术 Creative Art III TBA 10:30 - 11:20 AM 12 weeks $210/$230 
美术 Creative Art IV TBA 11:30 AM – 12:20 PM 12 weeks $210/$230 
功夫  Kung Fu Class Henry Yu 9:30-10:20 AM 12 weeks $180/$210 
围棋 I WeiQi (GO) I John Kerpan 9:30-10:20 AM 12 weeks $210/$230 
围棋 II  WeiQi (GO) II John Kerpan 10:30-11:20 AM 12 weeks $210/$230 
中国手工课 Chinese Crafts (Age 3-5) Nancy Lin 9:30-10:20 AM 6 weeks $70/$85 
中国手工课 Chinese Crafts (Age 6-8) Nancy Lin 10:30-11:20 AM 6 weeks $70/$85 
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Course Teacher Schedule Duration 
Tuition Fee 

(Member/Non-
member) 

古筝大班课 Guzheng Group Lesson Kate Hui 9:00-9:50 AM 12 weeks $180/$240 

古筝私教课 Guzheng Private Lesson Kate Hui 10:00 AM-1:00 PM 
(30 min/class) 12 weeks $300/$330 

二胡大班课 Erhu Group Lesson Jimmy Zhao 9:30-10:20  12 weeks $180/$240 

小提琴私教班 Violin Private Lesson TBA 9:00-10:30; 11:30-
1:00 12 weeks $430/$460 

小提琴大班课 Violin Group Lesson TBA 10:30-11:20 12 weeks $200/$240 

中式吹奏乐（葫芦丝、笛子）大班课 

Chinese Woodwinds Group Lesson 
Kaixin Hou 10:30-11:20 12 weeks $180/$240 

中式打击乐（鼓）大班课 

Chinese Percussion Group Lesson 
Chi-Sun Chan 11:30-12:30 12 weeks $180/$240 

书法入门 Calligraphy (Beginners) (Age 
8+) 

 
Yupeng Liu 9:30 – 10:20 AM 12 weeks 

Free for 
Chinese 
classes 

students & 
members. 

$60 for non-
members. 

书法入门 Calligraphy (Beginners) (Age 8+) Yupeng Liu 10:30-11:20 AM 12 weeks 

Free for 
Chinese 
classes 

students & 
members. $60 

for non-
members. 
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Course Description 

生活华语 Chinese Intro 

专为没有汉语学习背景或没有汉语学习经验的学生设计， 重点培养学生在日常社

交语境中的交际能力。 此外，教师还将介绍中文文字基础知识，如基本笔画、笔

顺和偏旁部首。Designed for students without any Chinese learning background 
or with no prior Mandarin learning experience, focusing on students’ 

communicative ability in everyday social contexts. In addition, teacher will 
introduce the basics of Chinese writing, such as basic strokes, stroke order, and 

radicals. 

生活小学堂 1 Chinese 1  

为之前很少接触普通话的学生设计的课程，在加强口语表达和词汇发展时，也为阅

读和写作打下基础，学生将会通过语言游戏和角色扮演来培养实际技能。学生将练

习四声、汉字偏旁部首、基本笔顺和规则，为书写和认字打下坚实基础。For 
students with little prior Mandarin exposure. Provides the foundation for 

reading and writing. Oral expression and vocabulary development remain a 
priority. Language games and role-playing are used to build practical skills.  

Review or introduction of the 4 tones; Chinese radical and basic stroke order 
and rules to build up strong base for writing and character recognition. 

生活小学堂 2  Chinese 2 

为有经验的学生或已通过华语小学堂 1 的学生开设，教学将着重强调练习听和说的

技巧。 本班要求学生有一年以上的中文学习经验或经中文老师批准。 
 Low intermediate level class for experienced students or students who have 

passed Chinese 1.  Communication skills of listening and speaking will be heavily 
emphasized and practiced.  This class requires over 1 year of prior Chinese 

language learning experience or Chinese teacher approval. 

生活小学堂 3  Chinese 3  

为有经验的学生或已通过华语小学堂 2 的学生开设，教学将着重强调练习听、说和

写的技巧。 本班要求学生有两年以上的中文学习经验或经中文老师批准。 
Intermediate level class for experienced students or students who have passed 
Chinese 2.  This class will continue to focus on listening and speaking skills, in 

addition to writing skills. This class requires over 2 years of prior Chinese 
language learning experience or Chinese teacher approval. 

生活小学堂 4  Chinese 4 

为有经验的学生或已通过华语小学堂 3 的学生开设，教学将着重强调和练习听、说

和写的技巧。 本班要求学生有三年以上的中文学习经验或经中文老师批准。
Intermediate level class for experienced students or students who have passed  
Chinese 3.  This class will continue to focus on listening and speaking skills, in 

addition to writing skills. This class requires over 3 years of prior Chinese 
language learning experience or Chinese teacher approval. 

生活小学堂 5  Chinese 5 

为有经验的学生或已通过华语小学堂 4 的学生开设，教学将着重强调和练习听、说

和写的技巧。本班要求学生有四年以上的中文学习经验或经中文老师批准。
Advanced level class for experienced students or students who have passed 

Chinese 4.  This class will continue to focus on listening and speaking skills, in 
addition to writing skills.  This class requires over 4 years of prior Chinese 

language learning experience or Chinese teacher approval. 
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生活小学堂 6  Chinese 6 

为有经验的学生或已通过华语小学堂 5 的学生开设，教学将着重强调和练习听、说

和写的技巧。 本班要求学生有五年以上的中文学习经验或经中文老师批准。
Advanced level class for experienced students or students who have passed  

Chinese 5.  This class will continue to focus on listening and speaking skills, in 
addition to writing skills. This class requires over 3 years of prior Chinese 

language learning experience or Chinese teacher approval. 

美术 Creative Art I 
小艺术家发展艺术技能的理想场所，无需任何经验，学生将学习绘画基础技巧。

Perfect place for little artists to develop their art skills. No prior experience 
necessary. Students will learn basic drawing techniques. 

美术 Creative Art II 

为有美术基础的学生设计，课程将以保持兴趣为主，辅以相应的专业知识，让儿童

在快乐绘画的学习过程中增强专业的审美素养和知识。 
Designed for students with a foundation in art. This course will focus on maintaining 
interest, supplemented by appropriate professional knowledge, so that children can 

enhance their professional aesthetic qualities and knowledge in the learning process of 
joyful drawing. 

美术 Creative Art III, IV 

为有美术基础的学生设计，课程将在学习绘画技巧期中深入了解美术史，学习并提

升欣赏美术作品能力。 
Designed for students with a basic knowledge of art, the course will provide an in-depth 

understanding of art history and the ability to appreciate works of art while learning 
painting techniques. 

围棋 WeiQi (GO) 

围棋具有其他游戏当中没有的创造性和建设性。围棋的创造性可以让孩子自由地表

达自己的想法。同时，下围棋有助于培养孩子的专注力、警觉性和判断力，还能培

养平衡感。Weiqi (Go) has a creativity and constructiveness missing from other 
games, whose object is to destroy or conquer. Its creativity lets children freely 
express their ideas. Playing Weiqi also helps children develop concentration, 

alertness, and judgment, and fosters a sense of balance. 

中国手工课 Chinese Handcrafts 

中国手工是民间的劳动人民为适应生活需要和审美要求，就地取材，以手工生

产为主的一种工艺美术品。手工品种品种繁多，学生将开始接触各类手工制作

方式，包括剪纸、折纸和灯笼。Chinese handicrafts are a kind of arts and crafts 
produced by working people in the folklore to adapt to the needs of life and 
aesthetic requirements, taking materials from the local area and producing 

them by hand. There are many varieties of handicrafts. students will be 
introduced to various types of handicraft production methods, including paper-

cutting, origami, and lanterns. 

钢琴私教课 Piano Private Lesson 

在新英格兰音乐学院专业钢琴家的指导下，每节 30 分钟的课程都会根据学生的个

人需求和能力量身定制，无论他们是初学钢琴还是希望提高技能。课程的重点是发

展重要的钢琴技巧，为掌握钢琴打下基础。学生无需自带琴。 

Led by a professional pianist from the New England Conservatory of 
Music, each 30-minute session is tailored to the individual student's 

needs and abilities, regardless of whether they are new to piano playing 
or would like to improve their skills. The lessons will focus on developing 

vital piano techniques and laying the foundations for mastering the 
piano. Students do not need to bring their own keyboards. 
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小提琴集体课 Violin Group Lesson 

集体授课（5-8 人），适合 5-13 岁的学生。学习小提琴能给孩子带来多方面的益

处：不仅能培养学生的自信心，还能大大提高他们的学习成绩，丰富他们的社会交

往。Small class size (5-8) for students age between 5-13. Learning the violin 
offers multifaceted benefits to children. It not only cultivates a sense of 

confidence but also contributes significantly to children’s academic 
achievements and enriches their social interactions. 

小提琴私教课 Violin Private Lesson 

每节 30 分钟的课程都会根据学生的个人需求和能力量身定制，无论他们是初学小

提琴还是希望提高技能。Each 30-minute session is tailored to the individual 
student's needs and abilities, regardless of whether they are new to violin 

playing or would like to improve their skills. 

古筝集体课 Guzheng Group Lesson 

集体授课（5-8人），适合 5-13岁学生。老师将教授古筝入门常识、基础
乐理知识、古筝弹奏技法、乐曲讲解等。 

Small class size (5-8) for students age between 5-13. Students will learn the 
general knowledge of guzheng introduction, basic music theory, guzheng playing 

techniques, and music explanation. 

古筝私教课 Guzheng Private Lesson 

每节 30 分钟的课程都会根据学生的个人需求和能力量身定制，无论他们是初学小

提琴还是希望提高技能。Each 30-minute session is tailored to the individual 
student's needs and abilities, regardless of whether they are new to violin 

playing or would like to improve their skills. 

二胡集体课 Erhu Group Lesson 

集体授课（5-8人），适合 5-13岁学生。中华民族乐器家族中主要的弓弦
乐器, 学生将学习弹奏二胡的入门。 

Small class size (5-8) for students age between 5-13. The erhu is a Chinese two-
stringed bowed musical instrument, more specifically a spike fiddle, which may 
also be called a Southern Fiddle, and is sometimes known in the Western world 

as the Chinese violin or a Chinese two-stringed fiddle. Students will learn the 
basic of playing erhu. 

中式吹奏乐（葫芦丝、笛子）课 
Chinese Woodwinds Lesson 

集体授课（5-8人），适合 5-13岁学生。在学习音乐的同时，演奏吹奏乐
器会让学生锻炼呼吸技巧，从而锻炼腹部肌肉。 

Small class size (5-8) for students age between 5-13. Introducing students to 
Chinese woodwind instruments. While learning the basics of music, woodwind 

instruments allow students to learn conscious breathing techniques, which 
exercise their core muscle.  

中式打击乐（鼓）课 
Chinese Percussion Lesson 

集体授课（5-8人），适合 5-13岁学生。在激发学生对音乐的兴趣的同时
让学生开始培养节奏感、团队意识和节奏感。 

Small class size (5-8) for students age between 5-13. Percussion allows students 
to begin to develop a sense of rhythm, teamwork, and tempo while stimulating 

their interest in music. 

功夫课 Kung Fu Class 

练习功夫带来的不仅仅是身体上的益处，这也是一种全面丰富身心的方法。该课程

教授学生自卫技能、纪律、尊重和自信。它还有助于增强体力、敏捷性、注意力和

性格发展。Practice of Kung Fu offers more than just physical benefits. It is 
a holistic approach to enriching both the mind and the body. This class 

teaches children self-defense skills, discipline, respect, and self-
confidence. It also contributes to the enhancement of physical strength, 

agility, concentration, and character development. 
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书法入门 Calligraphy (Age 8+) 

书法与中国传统文化有着密切关系，记载着上下五千年的演变。学生学习书法

时可以净化心灵、提高审美素养，进而逐步感受汉字的形体美。其次，学生在

学习书法时会开始养成细致、专注、 沉着、持久的学习品质。课程当中老师将
介绍中国书法的历史与演进，教授良好的书写姿势与执笔方法。 

Calligraphy is closely related to traditional Chinese culture, and it witnessed the 
evolution of five thousand years. When students learn calligraphy, they can 

purify their minds and improve their aesthetic quality, and then gradually feel 
the beauty of Chinese characters. Secondly, students will begin to develop the 

qualities of meticulousness, concentration, composure, and persistence in 
learning calligraphy. During the course, the teacher will introduce the history 

and evolution of Chinese calligraphy and teach good posture and penmanship. 
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